
NOVICE IZ NAŠIH KRAJEV
ZADVOR

V četrtek, 14. februarja, jc
bila na pobudo SZDL in K.S Za-
dvor razprava o osnutkih sta-
tutov mesta, občine in krajevne
skupnosti. Računali so, da bo
ta razprava dolga in zelo dobro
obiskana. Toda dvorane v za-
družnem domu še ni bilo moč
zakuriti, zato so se udeleženci
drenjali v sejni sobi KS.

Razprava sama je bila zelo
pestra iii plodna. Včasih so bile
take razprave puste in nezani-
mive, to pot pa je bila živa, in-
teresantna, na tistem nivoju in-
teresov občanov, kot jirn to nu-
dijo statuti sami in seveda novi
ustavi. Tu pa tam so udeleženci
predlagali nekatere spremembe
in dopolnitve, v glavnem pa so
se z osnutki strinjali.

V četrtek, 28. februarja, pa
je bila razširjena seja sveta kra-
jevne skupnosti Zadvor. To pot
je bila seja nekoliko manj obi-
skana; menda so nekateri mi-
slili, da je bflo dovolj, če so že
na prvi razpravi povedali svoje
tudi o statutu krajevne skup-
nosti. Osnutek statuta KS Za-
dvor so sprejeli z absolutno ve-
čiiio — en sam udeleženec je bil
nasprotnega mnenja. K osnutku
statuta so udeleženci dokončno
dodaJi tudi besedilo, koliko naj
štejejo telesa bodoče krajevne
skupnosti Zadvor. Določili so
število 30 delegatov v skupšči-
no delegacij, 15 članov v svet
krajevne skupnosti, komisije in
odbori KS pa naj bi šteli od 5
članov naprej — glede na to,da
je naše območje precej obširno
in razdeljeno na mestno in zu-
nanjemestno območje.

Na seji so sprejeli tudi kandi-
datno listo 15 članov v delega-
cijo krajevne skupnosti in dolo-
čili roke, kdaj naj bodo zbori
volivcev v posameznih volilnih
enotah. Izvolili so tudi volilno
komisijo. Za predsednika so iz-
volili tajnika krajevne skup-
nosti. Nadalje so izvolili še 5
občanov v svet osnovne šole So-
stro.

V četrtek, 21. februarja, je
bila v organizaciji odbora RK
Zadvor izvedena krvodajalska
akcija. Prijavilo se je 30 prosto-
voljcev, vendar se jih je nekaj
manj udeležilo oddaje krvi. Vse-
kakor pa lahko rečemo, da je
krvodajalska akcija uspela. Med
prostovoljci je bilo tudi nekaj
takih, ki so svojo kri oddali že
več kot 25-krat.

Delovanje Turističnega dru-
štva Zadvor je dokaj pestro.
Zdaj tečejo priprave za izdelavo
programskih osnov za določitev
terenov v zelenem pasu, kjer bi
se v bodoče lahko razvijala turi-
stično-rekreativna dejavnost.
Sprva so mislili, da bo izdelava
teh osnov preprosta, vendar
temu ni tako. Komisija za ko-
munalo in urbanizem pri KS
Zadvor je predlog obravnavala,
vendar ni sklenila ničesar; pač
pa je to prepustila Turistič-
nemudruštvu.

Za sodelovanje pri izdelavi
programskih osnov je društvo
skušalo pritegniti strokovnjake
in inteligenco, ki bi s svojim
strokovnim znanjem lahko mar-

• sikaj pripomogli, vendar ti niso
pokazali nobene volje. Takobo
moralo društvo poiskati pomoč
pri strokovnjakih zunaj svojega
območja. Želi pa, da bi se kdo
javil iz naše občine, saj društvo
pripravlja te osnove v korist
rekreacije in turistične dejav-
nosti občanov naše občine in
Ljubljane nasploh. Marsikdo od
Ljubljančanov ne ve, kako ču-
dovite terene imamo na našem
obrnočju! Treba bi jih seveda
bilo pripraviti za rekreacijo.Tu-
ristično društvo samo tega ne
bo zmoglo. Zato prosi vse stro-
kovnjake, ki so zainteresirani za
polepšanje terenov na vzhodu
Ljubljane, naj se javijo društvu.
Tu gre predvsem za določitev
lokacije TRIM stez,nedeljskega
piknikiranja in kampiranja, za

dolo<"'itev con za gradnjo vikcn-
dov in podobno. Komur je do
tega, da bi rad pomagal, in do
tega, da bi to čimprej uredili,
naj priskoči društvu na pomoč.

Prav zdaj društvo vodi akcijo
za izgradnjo brunarice v Za-
dvorškem hribu. Kmetovalci
ozirofna lastniki gozdov so dali
drevesa zastonj, člani društva
pa so ob podpori občanov dre-
vesa podrli in speljali iz gozdov.
Nabral se je dokaj čeden kup-
ček lesa. Kaže pa, da bo s tem
veliko več dela, kot so to prvot-
no računali. Zato bodo potre-
bovali še veliko pomoči — ne
samo od občanov, temveč tudi
finančno pomoč od drugod,
zlasti od tistih, ki jim bo to v
prvi vrsti služilo.

V soboto, 23. februarja, je
Turistično društvo Zadvor pri-
redilo v dvorani zadružnega
doma pustni bal s plesom in
tekmovanjem najlepših mask.
Mimogrede naj povem, da je
bila ta dan dvorana tudi prvič
kurjena z novo centralno kurja-
vo, ki jo ravno zdaj dokonču-
jejo. Tekmovanje mask je pote-
kalo v najlepšem redu. Na spo-
redu je bilo tudi žrebanje peče-
ne svinjske glave. Gostje so se
namreč vpisovali v zapečateni
zvezek s številkami, številke pa
so bile v vrečici. Žrebno šte-
vilko je potegnila Jožica Prepe-
luhova, glavo pa je zadel pod
številko 173 Ciril Prepeluh iz
Dobrunj. Tri najlepše maske so
bile nagrajene. Prvo nagrado sta
odnesli eloh in pikaopolonica v
paru - Meta ir, Faiiči Peterlin,
drugo nagrado je prejel vitez —
Tone Peterlin in tretjo nagrado
arabski šejk - Tončka Lovren-
čič. Za veselo razpoloženje je
poskrbel ansambel VEČER iz
Zaloga s pevko in humoristom.
Poskrbljeno je bilo tudi za klo-
base, pečenice, pustne krofe,
pomaranče in medalje. Tudi
tekmovanje medalj je namreč
bilo na sporedu. Največ jih je
zbral tov. Kocjančič iz Zaloga
- imel jih je kar 25. Pustovanje
je bilo zares zabavno, saj smo
tak bal doživeli spet podolgem
prededku.

Zdaj je v dvorani zadružnega
doma na vrsti več prireditev.
Dranska skupina SPD Svobcxla
Zadvor bo uprizorila novo na-
študirano dramo, Turistično
društvo razmišlja o izvedbi za-
bavne kviz oddaje, borci II. gru-
pe odredov pa pripravljajo pro-
slavo bojev II. grupe odredov.

Menda pri nas v Zadvoru že
dolgo ni bilo tako pestro kul-
turnopolitično življenje, kot je
zdaj. Na pragu so tudi volitve in
seveda rekonstrukcija celotne
sheme samouprave v krajevni
skupnosti. Vse kaže, da bo Ieto
1974 precej pestro in zanimivo.
Prav je tako, življenje je enkrat-
no, zato naj bo vsaj popolno to-
liko, kolikor to dopuščajo raz-
mere in čas.

ALOJZ KASTELIC

MOSTE
Končno smo tudi v Mostah

prišli do kultumega užitka.
Znana umetniška trojka - ba-
sist Ladko Korošec, gledališki
igralec Marjan Benedičič in har-
monikar Milan Stante — se je
pod okriljem ZKPO in s po-
močjo KS Moste in KS Kode-
Ijevo predstavila Moščanom s
svojim programom. Ladko Ko-
rošec je zapel nekaj opernih
arij, na klavirju ga ie spremljala
pianistka Milena Trostova.
Kljub temu, da ni bilo teatrskih
rekvizitov, so njegove arije pri
poslušalcih žele spontan aplavz.
Pri narodnih pesmih je umet-
nika spremljal harmonikar Mi-
lan Stante, ki je nastopil tudi s
samostojno točko. Marjan Be-
nedičič pa je zelo občuteno re-
citiral Mateja Bora A tomski vek
in Abakumovo satirično pesni-
tev Osel, katere konec je pri pu-
bliki požel vesel odmev. Po
umetniškem programu je Ladko
Korošec predvajal še filme, ki
jih je posnel na svojih gosto-

vanjih po svetu. Tudi to jc bil
svojevrstne užitek, posebno še,
ker je filme umetnikJako živo
komcntiral. Glasbeni šoli se mo-
ramo zahvaliti, da je prirmitvi
nudila gostoljubno streho. Za-
hvalo smo dolžni tudi učitelf-.
skemu zboru šole, ki je aktivno
sodeloval pri izvedbi. Kaj ko bi
nas v bližnji prihodnosti s ka-
kim nastopom svojih gojencev
prijetno presenetila tudi glasbe-
na šola sama, saj smo s kultur-
nimi prireditvami zelo revni.

KS Moste je, kot že nekaj let
nazaj, za 8. marec priredila za
žene svo/e skupnosti prijetno.
srečanje. Lepo urejeno skup-
ščinsko dvorano so žene hitro
napolnile in našle kontakt med
seboj. Še bolj se je družba razži-
vela po pesmih, ki jih je zapel
otroški pevski zbor OS Vide
Pregarc. Tudi deklamatorji so
želi priznanje, saj so občuteno
podali dela znanih slovenskih
pesnikov. Po teh uvodnih toč-
kah pa se /e razvila neprisiljena
zabava, ki jo je poživljula glasba
z magnetofona. Med presledki
pa je goste zabaval s pripovedjo
humorističnih dogodivščin Igor
Križanovski-Oleg. Tako je čas
kar hitro mineval in treba se je
bilo posloviti. Želja vseh je, naj
bi bila taka srečanja pogostejša,
saj žene tako za uro ali dve po-
zabijo na vsakodnevne skrbi-
Zahvala pa velja pedagogom OŠ
Vide Pregarc, tovarišicam Halo-
žanovi, Potočnikovi, Ložarjevi
in Brunčkovi, ki so s svojimi
učenci naštudirak tako pester
program. Kaj ko bi z njim na-
stopile pred vsemi starši! Pri
šoli Vide Pregarc imajo krasno
telovadnico, ki bi se jo dalo
lepo urediti za tak primer. Po~
leg udeleženk srečanja so nam-
reč izvajanju programa priso-
stvovali tudi mnogi starši nasto-
pajočih otrok. Po zanimanju, ki
so ga kazali starši za nastop svo-
jih otrok, bi sklepali, da takih
nastopav pogrešajo.

LUDVIKPECAR

ZADOBROVA -
SNEBERJE-
N0V0 POLJE

Organizacija ZB NOV je ime-
la svojo letno konferenco. Poro-
čilo o delu organizacije v letu
1973 je podal predsednik ZB
narodni heroj Stane Bobnar.
Poudaril je predvsem sodelova-
nje z množičnimi organizaci-
jami na terenu. predvsem s KS.
Spregovoril je tudi o boju še
vedno zasužnjenih narodov za
osvoboditev izpod kolonialnih
držav, o dogodkih v Čilu in na
Bližnjem Vzhodu.

V razpravi so spregovorili o
počasnem reševanju stanovanj-
ske problematike socialno šib-
kih in ostarelih občanov, o var-
stvu spomenikov in spominskih
plošč padlim borcem.

Nekdo je sprožil tudi idejo o
ustanovitvi pevskega zbora.

Aktiv ZK KS je sklical sesta-
nek političnega aktiva glede evi-
dentiranja možnih kandidatov
za svet KS in delegatov za obv
činsko skupščino. Na sestanku
pa so spregovorili tudi o delova-
nju članov ZK v pripravah za
volitve in o aktivnosti članov
ZK na terenu, kjer deluje naša
KS.

Organiziran je bil zbor voliv-
cev, na katerem so tolmačili
osnutke statuta KS in ObS.
Zbot ni bil zadovoljivo obiskan,
zato pozivamo vse občane, da
se zborov volivcev udeležujejo,
saj bodo na njih dobUi podrob-
na navodila za delo KS in poro-
čila o reševanju problemov, ki
tarejo občane, ne samo organi-
zacije, posebno pa svet KS.

Dne 2. maica sta svet KS in
odbor RK. v prostorih gostišča
Zadobrova priredila zakusko in
srečanje vseh nad 70 let starih
občanov našega terena. Sre-

čanje je potckalo v zelo tovari-
škem ozračju in bo postalo tra-
dicionalno.

Na zadnji seji sveta KS je bil
dan vpogled volilni imenik, ka-
terega bodo člani sveta pregle-
dali po ulicah. Vsak občan pa
naj tudi sam preveri, če je pra-
vilno vpisan v volilni imenik za
posamezno volilno enoto, da
potem ne bodo imeli volilni od-
bori težav pri volitvah.

Vodstvo pionirske gasilske
desetine bo pričelo s pripravami
za nastop desetine na tretjem
tekmovanju za prehodni prapor
MGZLjubljana.

Skrbimo za lepoto naše oko-
lice in gozdov! Še vedno nevest-
ni občani odvažajo razno nesna-
go v gozdove ali na desni breg
Save. Opisal bom primer, ki je
zelo žalosten in vieden velike
kritike.

Mnogi poznamo del desnega
brega Save, ki smo mu včasih
rekli na Šmarskem. Tam je po-
leti največ kopalcev ne samo iz
okolice, iz Sneberij in Šmart-
nega, tja prihajajo tudi kopalci
iz Ljubljane. Kakih 30 m od
struge reke Save je pred nedav-
nim nekdo pripeljal pol konja
in sedaj ima že zadah. Pripeljati
ga je moral iz okolice Sneberij,
Hrastja, Šmartnega ali pa Starih
Jarš; morda ga je pripeljal kak
konjski mesar iz Ljubljane ali
pa je nekdo žival pripeljal na to
mesto in tam pobil, ker je na
konju videti udarce po glavi.
Kožo imaodrto.

Prihaja pomlad in tu se bodo
začele zbirati muhe in celo
divjad. Nastane lahko bolezen.
Če je bil povzročitelj tega ob-
čan iz naše občine in bere te
vrstice, naj se sramuje takega
ravnanja z živaljo. Zasluži pa tu-
di velikokazen.

Pozivamo vse občane, če kaj
takega podobnega še opazijo,
da to takoj javijo pristojnim
organom inšpekcije ali UJV.

Vodstvo operative Gasilskega
društva poziva vse občane, ki
hodijo na sprehode v gozd, po-
sebno k rekreacijskemu centru
Zajčja Dobrava, ali na desni
breg reke Save, da pazijo na su-
ho travo in ne odmetavajo ciga-
retnih ogorkov, ker lahko po-
vzročijo velik gozdni požar in
uničijo nasade grmovja in drev-
ja.

IVAN KOS

DOLSKO
V nedeljo, 24. februarja

1974, je bila v Oklem proslava
ob tidesetletnici smrti dvain-
sedemdesetih borcev Kamni-
ško-zasvaskega odreda in okrož-
nega komiteja KPS Kamnik.
Kljub temu, da Oklo ne spada v
našo občino, je bilo na tej žalni
komemoraciji veliko naših ob-
čanov, predvsem iz KS Dolsko
in Klopce.

V ta namen je bilo nekaj dni
pred proslavo pobratenje pra-
porov sosednjih šol z Ihanom.
Te svečane prireditve se je ude-
ležila tudi delegacija pionirjev iz
Dolskega.

Mala šda se je v Dolskem
začela 21. februarja 1974. Vsak
teden dvakrat — ob torkih in
četrtkfti - jo obišče 29 malč-
kov iz Dolskega, Vinj, Laz,
Klopc in Senožeti. Cicibane
vzgaja in seznanja sprvimi nalo-
gami vzgojiteljica iz vrtca Polje
Marjana Cučnik. Vsak torek pa
vozi šdski kombi cicibane, sta-
re od 4 do 5 let, v vrtec v Polje.
Tam so naši malčki deležni or-
ganiziranega dela v vrtcu. Tako
se navajajo nadružbo, spoznajo
nove prijatelje, nove igre, nove
pesmi - skratka tam dobijo vso
tisto vzgojo, katere doma pn
starih mamah ali celo sosedih
niso deležni.

Mnogj starši vidijo, kako je
taka vzgoja potrebna njihovim
otrokom in mogoče bo odslej
pri nas večji interes za otroško
varstvo.

Nekdaj je pri nas že bila do-
bro organizirana telovadba.
Toda že nekaj let se za to ni
nihče več zanimal. Telovadnico
uporabljajo samo še za namizni
tenis. TIS pa je osnovni šoli
podaril novo telovadno opremo
in takoj so začeli s telovadnim
krožkom kar v šoli - v učilnici.
Res da prostor ni primeren, a
kljub temu je krožek zelo obi-
skan. Vodi ga Anton Murgel,
zaradi pomanjkanja časa in pro-
stora pa ga zaenkrat obiskujejo
samo šolarji. V kratkem pa že-
lijo uvesti telesno kulturo tudi
za predšolske otroke. Vendar
vsi nestrpno čakamo, kdaj bo
vpeljana v zadružni dom (in s
tem tudi v telovadnico) cen-
tralna kurjava, da bi se naši te-
lovadci lahko preselili v ta, za-
nje primeren prostor.

Skupina delavcev in strokov-
njakov geološkega zavoda iz
Ljubljane (za hidrogeološke raz-
iskave podtalne vode) se je v KS
Dolsko z vso vnemo lotila dela
in vrtanja. Iščejo namreč pri-
meren prostorza graditev vodo-
voda, ki bo s pitno vodo oskr-
boval vso okolico Dolskega.
Bliža se poletje in v tem času so
bila lani (in tudi že prejšnja
leta) naselja dolgo brez vode,
kar je za gospodinjstvo in za
vsakega človeka zelo nepri-
jetno. Tako so se odločili za
gradnjo novega vodovoda. Fi-
nančna sredstva so zagotov-
ljena, čakamo samo še na odlo-
čitev strokovnjakov in seveda
na začetek gradnje. Upamo, da
bo to kmalu in da bomo že le-
tos uporabljali tovodo.

. Kivodajalske akcije se je le-
tos udeležilo 44 vaščanov (od
tega kar 29 iz Senožet), kar pre-
pričljivo kaže, kako zelo so
ljudje pripravljeni pomagati
sočloveku v nesreči. Od lani se
je to število povečalo kar za
2-krat.

Najvestnejša in obenem naj-
starejša krvodajalka je 71-letna
Malči Jerina iz Senožet. Kri je
dala že 15-krat in ko so ji letos
rekli, da bo morala odnehati,
češ da kri sedaj sama najbolj
potrebuje, je ponosno izjavila,
kako dobro da se še počuti. Naj
bo tovarišica Malči in naj bodo
še mnogj drugi krvodajalci v
gled tistim, predvsem mladim,
ki se tako bojijo zdravnikov in
igle. ,,Saj to ni nič hudega, pa
še zelo humano je," pravi naša
Malči.

Kot drugje po dižavi, se tudi
pri nas pripravljamo na volitve;
sestanek sledi sestanku in konč-
no so se odločili in izmed njih z
glasovanjem sprejeli 12-člansko
kandidatno Usto; izmed njih
bodo volili 10 delegatov za de-
legacijo KS. Na izid volitev pa
moramo seveda še počakati.

DAN ŽENA. Kot vse žene
sveta, so tudi naše praznovale.
Pionirji dolske osnovne šole so
v petek popoldne spestrim kul-
turnim programom počastili
svoje mamice, babice in sestre.
Vsaki so podarili tudi šopek
vresja in zvončkov, nazadnjepa
so jih dečki v belih predpas-
ničkih pogostili. Denar je pri-
spevala KS, za organizacijo pro-
slave in skromne zakuske pa so
poskrbeli učitelji osnovne šole.

Tudi v Senožetih je bila pro-
slava v počastitev 8. marca, in
sicer v soboto, 9. marca. Pri-
srčen kulturni program so pri-
pravili pionirji in nadarjeni mla-
dinci iz vasi pod vodstvom
Cvete Kokaljeve. Deklice so
žene obdarile s pomladanskinr
šopki, tetnu pa je sledila zabava.
Nekaj žena iz Dolskega (ki so se
tudi udeležile proslave), je bilo
posebno navdušenih nad veli-
kim hlebcem domačega črnega
kruha, katerega je spekla Kra-
čanova mama. Kruh je bil zares
dober, posebno še ob klobasi in
kozarčku slabega vina. Pa tudi
za ples so poskrbeli. Narodno-
zabavni ansambelz domačinom
Jožetom Dežmanom - haimo

nikaijem je skrbel, da so se šte-
vilni pari dolgo v noč vrteli v
ritmu valčkov in polk.

Zares prijetna je zabava v
Senožetih, saj so vsi kot ena
družina. Ne verjamete? Pre-
pričajte se sami na eni prihod-
njihzabav! Ne bovamžal.

MARTINA TRDIN

ZALOG
Zveza kulturno-prosvetnih

organizacij Ljubljana Moste-
Polje je v nedeljo, 24. februarja
pripravila kulturno-umetniško
prireditev, na kateri so sode-
lovali prvak Ijubljanske opere
Ladko Korošec, igralec Marjan
Benedičič in harmonikar Milan
Stante.

Program je bil'sestavljen iz
narodnih pesmi ter opernih arij,
iz recitacij in harmonikarskih
skladb.

Po koncertnem delu je
Ladko Korošec vrtel filme s
svojih gostovanj po svetu in pri-

' čaral na platno lepote Amster-
dama, Berlina, Moskve, Kijeva,
Aten ter dežele vzhajajočega
sonca. Obiskovalci so bili izred-
no zadovoljni, ker je dogajanju
na platnu dodal pester, doživet
komentar.

Splošno mnenje navzočih je
bilo, da bi želeli večkrat takšne
in podobne prireditve. Za mno-
ge je bila ta prireditev enkratno
doživetje.

V soboto, 23- februarja je
prvič začelo posiatsno obra-
tovati drsališče na prostem v
Zalogu. V letošnji sezoni drsa-
nja ne bo več, saj so se z minu-
lim nekajdnevnim obratova-
njem organizatorji samo pre-
pričali, da naprave dobro funk-
cionirajo in je tako vse priprav-
Ijeno za naslednjo sezono.

Čeprav Ijubitelji drsanja niso
bili o obratovanju drsališča
predhodno obveščeni, je bilo na
ledeni ploskvi dovolj drsalcev,
ki so bili vsi navdušeni nad to
novo pridobitvijo, saj bo mnogo
prispevala k splošni rekreaciji v
Zalogu.

MILENA MATJAŽIČ

NOV KLUB UPOKOJENCEV

Zaloški upokojenci, ki so do ne-
davnega sodelovali pri uiesničevanju
delovnega programa društva upoko-
jencev Polje, so se z odprtjem no-
vega kluba osamosvojili. Zaloških
upokojencev je prek 200, številka pa
ni popolnoma točna zaradi stalnega,
domala vsakodncvnega priseljevanja
v nova stanovanja v Zalogu.

Na iniciativo aktivnih tovarišev
Jordana in Pristovška so piičeli z
akcijo za ustanovitev kluba oziroma
prostorov, ki jih do zdaj niso imeli.
Krajevna skupnost Zalog jim je dala
na razpolago tri sobe v zadiužnem
domu, poleg inventaija in finančne
pomoči. Klub upokojencev Zalog ali
,,gostišče zaprtega tipa", kot ga
imenujejo starejši fantje, je bil tako
odprt. Pripravili so pravilnik o živ-
ljenju in delu kluba - od igranja
šaha in kartanja do bianja časo
pisov, revij in knjig. Mladina pa jim
je odstopila tudi radijski apatat, da
bi jim ne bilo dolgčas po glasbi.

Klub, ki zdtužuje vse upokojencc
terena Zalog, Sp. Kašelj in Podgrad,
je lično urejen ter je odprt vsak dan
dopoldne od 9. do 11. ure in po-
poldne od 16. do 21. uie, tazen ne-
delje, ko je odpit samo od 16. do
21. ure. Zdaj, ko so rešili pioblem
prostorov, se upokojenci že ubadajo
z naslednjimi nalogami, predvsem z
oiganizacijo izletov, saj so jih v pre-
teidem letu imeli osem. Klub bodo
vzdiževali predvsem s pomočjo KS
Zalog ter z dohodkom od todenja
pijač, ki je precej cenejša kot dru-
god v Zalogu; tudi turška kavica je
zelo dobra.

V razgovoni s staiejšimi fanti pa
je čutiti, da mladi vse preveč hodijo
k njim ,,v vas" in da niso tako izoli-
lani, kot so si predstavljali. Seveda,
saj so tudi njim cene dostopnejše
kot drugje. Le tako naprej, zaloški
fantje in dekleta, upokojenci in upo-
kojenke.

NAMIZNI TENIS
Zaprvenstvo Zalogav konkuienci

mlajših in starejših pionirjev je do
danes prišlo že prek 50 prijav in je
to še enkrat potidilo, da v Žalogu z
mladimi dobro delajo.

MALINOGOMET
Tudi ta sekcija je začela v okviru

TVD Partizan s tekmami in treningi,
tako da upajo na boljšo uvrstitev v
ligi kot prejšnjo sezono.

VILKO SLUGA


